



MEDIA ADVISORY / AVIS AUX MÉDIAS

Government of Canada to announce support for a community organization in St. John's

St. John's, NL · January 17, 2023 · Atlantic Canada Opportunities Agency (ACOA)

Joanne Thompson, Member of Parliament for St. John's East, will make an announcement regarding support for Ronald McDonald House Charities Newfoundland and Labrador.

The announcement will be made on behalf of the Honourable Ginette Petitpas Taylor, Minister of Official Languages and Minister responsible for ACOA.

Date: January 18, 2023

Time: 11:00 a.m.

Location: Ronald McDonald House
150 Clinch Crescent
St. John's, NL

Those attending will be required to be vaccinated, wear a mask, answer wellness questions, and have their temperature taken.

Public health protocols are in effect: please stay home if you are feeling unwell or have any cold/flu symptoms; practice good hand washing, maintain good hygiene practices, as well as physical distancing.

Parking will be available in the gated parking lot next to the facility. The gate will be raised during the event for easy access.

For more information, please contact:

Le gouvernement du Canada annonce un soutien à un organisme communautaire à St. John's

St. John's, T.-N.-L. · Le 17 janvier 2023 · Agence de promotion économique du Canada atlantique (APECA)

Joanne Thompson, députée de St. John's-Est, fera une annonce concernant un appui à Ronald McDonald House Charities Newfoundland and Labrador.

L'annonce sera faite au nom de l'honorable Ginette Petitpas Taylor, ministre des Langues officielles et ministre responsable de l'APECA.

Date : le 18 janvier 2023

Heure : 11 h

Lieu : Ronald McDonald House
150, croissant Clinch
St. John's, T.-N.-L)

Les personnes présentes doivent être vaccinées, porter un masque, répondre à des questions liées à la santé et accepter que l'on prenne leur température.

Les protocoles de santé publique sont en vigueur : veuillez rester chez vous si vous ne vous sentez pas bien ou si vous présentez des symptômes de rhume ou de grippe; lavez-vous les mains; adoptez de bonnes mesures d'hygiène et maintenez une distanciation physique.

Des places de stationnement seront disponibles dans le stationnement clôturé situé à côté de l'installation. La barrière sera levée pendant l'activité pour faciliter l'accès.

Paul McGrath
Director of Communications
Atlantic Canada Opportunities Agency
709-689-5731
paul.mcgrath@acoa-apeca.gc.ca

Marianne Blondin
Press Secretary
Office of the Minister of Official Languages and of
the Atlantic Canada Opportunities Agency
Marianne.Blondin@acoa-apeca.gc.ca

Pour plus d'information, veuillez communiquer
avec :

Paul McGrath
Directeur des communications
Agence de promotion économique du Canada
atlantique
709-689-5731
Paul.mcgrath@acoa-apeca.gc.ca

Marianne Blondin
Attachée de presse
Cabinet de la ministre des Langues officielles et
de l'Agence de promotion économique du Canada
atlantique
Marianne.Blondin@acoa-apeca.gc.ca

Stay connected

Follow ACOA on [Facebook](#), [Twitter](#), [LinkedIn](#) and
[Instagram](#).

Restez branchés

Suivez l'APECA sur [Facebook](#), [Twitter](#), [LinkedIn](#) et
[Instagram](#).